



COMMUNIQUE DE PRESSE (see below for English)

En raison des commémorations de l'attentat du 14 juillet à Nice, le concert d'ouverture du 57^e « Jazz à Juan » prévu le 14 juillet est reporté au 15 juillet,

Les personnes détentrices d'un billet pour cette soirée du 14 juillet pourront accéder au concert le 15 juillet, affichant sensiblement la même programmation, sur présentation de celui-ci

Par ailleurs, et pour les mêmes raisons, le feu d'artifice du 14 juillet en baie de Juan-les-Pins est également reporté au 15 juillet à 22h30.

Parallèlement, la soirée "Best Of du Off", le 15 juillet, est maintenue dans les rues d'Antibes et de Juan.

PRESS RELEASE

Due to the commemorations for the July 14th Nice terrorist attack, the opening concert of the 57th "Jazz à Juan" festival, initially scheduled for July 14th, is rescheduled for July 15th.

Ticket holders for the night of July 14th will be able to access the concert on July 15th, featuring an almost identical programme, upon presentation of the initial ticket.

Furthermore and for the same reasons, the firework display in the bay of Juan-les-Pins initially scheduled for July 14th is also rescheduled for July 15th at 10.30pm.

In parallel, the "Best Of the Off festival" evening, on July 15th, will go ahead as planned in the streets of Antibes and Juan-les-Pins.